
Protokół Nr 56/2022

z posiedzenia Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w %pólnie
Krajeńskim w dniu 14 grudnia 2022r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1.
2.

Sekretarz Gminy - Dariusz Wojtania;
Inspektor Referatu Spraw Obywatelskich - Sylwia Karbowiak.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Tobiasz Świniarski, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. przeprowadzenia wyborów sołtysów i rad
sołeckich oraz przewodniczących zarządów osiedli i zarządów osiedli na kadencję 2023
- 2027;

3. Opinia w sprawie możliwości przyjęcia repatriantów;
4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2023r.;
5. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu listopadzie;
6. Wolne wnioski i zakończenie.

1.
2.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.
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Ad. 2. Sekretarz Gminy przedstawił członkom Komisji projekt uchwały dot. przeprowadzenia
wyborów sołtysów i rad sołeckich oraz przewodniczących zarządów osiedli i zarządów osiedli
na kadencję 2023 - 2027. Poinformował, że 2023r kończy się czteroletnia kadencja jednostek
pomocniczych gminy, dlatego należy przeprowadzić wybory, zarządza je Rada Miejska.
Natomiast termin i przygotowaniem zarządza Burrnistrz. Konkretne daty będą ustalane z
poszczególnymi jednostkami pomocniczymi, w uchwale Rady Miejskiej jest wyznaczony
termin do 31 maja 2023r., do którego wybory powimiy się odbyć.
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Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad. 3. Inspektor Referatu Spraw Obywatelskich poinformowała członków Komisji, że do
Urzędu wpłynęły kolejne prośby - wnioski o przyjęcie repatriantów z Kazachstanu i Bialomsi.
Przypomniała, że w świetle ustawy o repatriacji w przypadku przyjęcia repatrianta gmina
powinna mu zapewnić wyposażony lokal mieszkalny i ponosić koszty utrzymania przez okres
nie krótszy niż 2 lata. Poinfornnowała także, iż jest 36 wniosków złożonych przez mieszkańców
naszej gminy o przydzielenie mieszkania komunalnego/socjalnego.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie negatywnie prośby - wnioski o przyjęcie repatriantów.

Ad. 4. Komisja opracowała i przyjęła jednogłośnie plan pracy Komisji na 2023r.
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Ad. 5. Komisji zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego posiedzenia w miesiącu
listopadzie br.

Wobec braku wolnych wniosków, po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący
Komisji zakończył posiedzenie Komisji
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rzewodniczący Komisji
Tobiasz Świniarski
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